
PASVALIO RAJONO SAVIVALDYBES JAUNIMO REIKALŲ TARYBOS 

 

POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

2023-09-20 TJ-3 

Pasvalys 

 

Posėdžio data: 2023m. rugsėjo 20 d. 

Posėdžio pradžia: 14.00 val. 

Posėdžio pabaiga: 15.00 val. 

Dalyvauja nariai: Asta Simonaitė, Vaidotas Gikys, Neringa Trinskienė (nuotoliniu būdu), Julija 

Rastauskaitė, Viltė Rimkutė, Vika Ruzaitė, Aronas Mikėnas 

Nedalyvauja nariai: Gabrielė Kripaitytė 

Pirmininkas: Asta Simonaitė 

Sekretorius:  Jaunimo reikalų koordinatorius Žygimantas Matulas 

 

Kalbėjo: Asta Simonaitė. 

Posėdyje dalyvauja 7 iš 8 Pasvalio rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos narių, 

posėdis laikomas teisėtu. 

 

 

Darbotvarkė: 

1. Pasvalio rajono jaunimo ir su jaunimu dirbančių organizacijų projektų finansavimo iš 

savivaldybės biudžeto lėšų, tvarkos aprašo pakeitimai. 

 

Kalbėjo: Asta Simonaitė. 

Posėdžio dalyvių paklausta, ar kas turi klausimų dėl darbotvarkės, gal yra norinčių ją 

papildyti. Pasiūlymų neatsirado. 

Darbotvarkei pritarta bendru sutarimu. 

 

 

 

1.SVARSTYTA.   Dėl  Pasvalio rajono jaunimo ir su jaunimu dirbančių organizacijų projektų 

finansavimo iš savivaldybės biudžeto lėšų konkursui, tvarkos aprašo keitimo 

 

Kalbėjo: Žygimantas Matulas 

Atlikus 7 savivaldybių „Jaunimo projektų“ tvarkos aprašų analizę išskyriau keletą 

punktų, kuriuos kviečiu apsvarstyti ir nutarus, įtraukti į „Pasvalio rajono jaunimo ir su 

jaunimu dirbančių organizacijų projektų finansavimo iš savivaldybės biudžeto lėšų“, 

tvarkos aprašą. 

Pirmasis – įtraukti apibrėžimą dėl „Neformalių jaunimo grupių“ bei leisti joms dalyvauti 

konkurse sudarius bendradarbiavimo sutartį su ja globojančia organizacija. 

 

Kalbėjo: Vaidotas Gikys 

O kaip šie jaunuoliai atsispindės paraiškoje?  

 

 

 



Kalbėjo: Asta Simonaitė 

Tai atsispindės bendradarbiavimo sutartyje ir tokiu būdu atversime kelią teikti paraiškas 

jaunuoliam, kurie nepriklauso jokiai organizacijai ar nėra jos oficialiai įregistravę. 

 

Kalbėjo: Neringa Trinskienė  

Ar nemanote, kad globojančiai organizacijai reikia ir atskiros sąskaitos? Jeigu neturės, 

gali būti sunku susekti pinigus. 

 

Kalbėjo: Žygimantas Matulas 

Visas ataskaitas bei piniginius reikalus tvarkys globojanti organizacija. Ji bus atsakinga 

už atsiskaitymus. 

 

Kalbėjo: Vaidotas Gikys 

Bet kuriuo atveju, pritariu, kad reikia įtraukti „neformalias jaunimo grupes“ ir taip leisti 

platesniam ratui jaunuolių vykdyti veiklas. Kviečiu pritarti. 

 

Kalbėjo: Žygimantas Matulas 

Toliau, pagal kitos savivaldybės pavyzdžio, kviečiu aptarti „Projektų viešinimo“ 

klausimą. 

 

Kalbėjo: Asta Simonaitė 

Manau, kad svarbu, kad piliečiai žinotų iš kur atėjo pinigai ir kartais būna, kad 

surašomos padėkos, tačiau neparašoma iš kur gautas finansavimas. 

 

Kalbėjo: Vaidotas Gikys 

Gaunant valstybės lėšas ar pinigus iš kitų šaltinių/fondų, viešinimas yra privalomas.  

 

Kalbėjo: Julija Rastauskaitė 

Jeigu viešinimas yra privalomas, kodėl mes tai sprendžiam? 

 

Kalbėjo: Neringa Trinskienė 

Taip, viešinimas yra privalomas, tačiau galėtume nurodyti, kokiais kanalais ir kokia 

forma tai turi būti atlikta. 

 

Kalbėjo: Vaidotas Gikys 

Pritariu, kad reikalingas viešinimas, tik pasistenkime neapkrauti ir neapsunkinti tvarkos 

aprašo, nes visgi, pinigai nėra labai dideli. 

 

Kalbėjo: Asta Simonaitė 

Dėl viešinimo sutinku. 

 

Kalbėjo: Žygimantas Matulas 

Kitas pasiūlymas išanalizavus kitų savivaldybių tvarkos aprašus – negali būti prašoma 

daugiau nei 50% nuo visos projektos sumos vienai paslaugai ar prekei. 

 

 

 



Kalbėjo: Vaidotas Gikys 

Na, čia vėlgi galime remtis išsikeltais prioritetais ir pagal tai vertinti. 

 

Kalbėjo: Asta Simonaitė 

Kartais tik vieno tipo paslaugos ar prekės užtenka projekto įgyvendinimui, tad siūlyčiau 

neapsikrauti. 

 

Kalbėjo: Žygimantas Matulas 

Iš apžvelgtų savivaldybių tvarkos aprašų, Pasvalio rajono savivaldybė jaunimo 

projektams yra užsibrėžusi vieną mažiausią maksimalią projektui teikiamą sumą- 

1000eu. Kaip manote, ar reikėtų šią sumą padidinti? 

 

Kalbėjo: Aronas Mikėnas 

Ar nebus taip, kad gausime daug mažiau projekto paraiškų tokiu atveju? 

 

Kalbėjo: Žygimantas Matulas 

Gali būti, bet kokybė kiltų. 

 

Kalbėjo: Julija Rastauskaitė 

Jei organizacija gerai rašys – nesumažės. 

 

Kalbėjo: Asta Simonaitė 

Konkurencija visada gerai. Galbūt mažiau projektų, tačiau jie bus didesni ir labiau 

matomi. Juolab, kad viskas brangsta. 

 

Kalbėjo: Viltė Rimkutė 

Geriau kokybė nei kiekybė. 

 

Kalbėjo: Vaidotas Gikys  

Aš irgi už tai, kad projektai būtų daugiau finansuojami, tačiau ir vertinimas turi būti dar 

geriau peržiūrėtas. 

 

Kalbėjo: Asta Simonaitė 

Pamenat, praėjusiais metais buvo ir tokių projektų, kur norėjosi duoti net daugiau, nes 

buvo kokybiškai parašyti bei rezultatai vertingi. Siūlau maksimalią sumą – 1500eu. 

 

Kalbėjo: Aronas Mikėnas 

Praždioje norėjau siūlyti 2000eu, tačiau sutinku su 1500eu. Kelti palengva. 

 

Kalbėjo: Žygimantas Matulas 

Kitas pasiūlymas- įtraukti, kad finansavimas neteikiamas atostogoms ir turizmui. 

 

Kalbėjo: Aronas Mikėnas 

Ar stovyklos įeina?  

 

Kalbėjo: Vaidotas Gikys 

Taip 



Kalbėjo: Aronas Mikėnas 

Bet jeigu stovykla yra teminė ir skirta tam tikrai grupei jaunuolių, pvz. Muzikos 

mokykla daro muzikinę stovyklą muzikuojančiam jaunimui, tai kaip ir turėtume leisti? 

 

Kalbėjo: Viltė Rimkutė 

Pritariu, stovyklos būna ne tik turistinės. 

 

Kalbėjo: Žygimantas Matulas 

Kaimyninio miesto jaunimo projektų tvarkos apraše neskiriamos lėšos: „siekiančioms 

pelno, atostogų ar turizmo“ 

 

Kalbėjo: Neringa Trinskienė 

Manau taip galėtume ir įvardinti. 

 

Kalbėjo: Asta Simonaitė 

Pritariam. 

 

Kalbėjo: Žygimantas Matulas 

Mano pasiūlymai šiam kartui baigėsi, galbūt dar būtų norinčių pasisakyti ar pateikti savo  

pasiūlymų? 

 

Kalbėjo: Asta Simonaitė 

Aš turėčiau pasiūlymą: 8 punktas iš mūsų rajono tvarkos aprašo:“8. Teikti paraiškas gali 

Organizacijos , registruotos Savivaldybėje arba projektinę veiklą vykdančios 

Savivaldybės teritorijoje.“ Ar nemanot, kad reikėtų palikti tik Organizacijas registruotas 

mūsų Savivaldybėje? 

 

Kalbėjo: Neringa Trinskienė 

Pritariu, pinigėlių nėra tiek daug, tad siūlau palikti tik mūsų Savivaldybėje registruotoms 

Organizacijoms. 

 

Kalbėjo: Vaidotas Gikys 

Pritariu. 

 

Kalbėjo: Asta Simonaitė 

Toliau: „ 13.3 Finansavimas nėra skiriamas: projektams, kuriems jau skirtas 

finansavimas iš Savivaldybės biudžeto lėšų ar kitų finansavimo šaltinių; Ar keičiame 

formuluotę? 

 

Kalbėjo: Neringa Trinskienė 

Tom pačiom veiklom negalima skirti. 

 

Kalbėjo: Žygimantas Matulas 

Tai kokią formuluotę taikyti? 

 

Kalbėjo: Neringa Trinskienė 

Siūlau imti pavyzdį iš kitų savivaldybių ir analogiškai pritaikyti. 



Kalbėjo: Žygimantas Matulas 

Gerai, kitam susitikimui paruošiu pavyzdžius su variantais. Taigi, laiko nebeturime, 

kviečiu pritarti šiandieną aptartiems tvarkos aprašo pakeitimams: 

1. Įtraukti „Neformalių grupių apibrėžimą ir leisti joms teikti paraiškas kartu su 

globojančios organizacijos bendradarbiavimo sutartimi. 

2. Įtraukti „Projektų viešinimą“ bei konkrečiai nurodyti, kokiais būdais bei kanalais tai 

turi būti padaryta. 

3. Maksimali projekto suma – 1500eu. 

4. Įtraukti punktą, kuriame nurodoma, jog neteikiamas finansavimas projektams, kurie 

siekia „Pelno, atostogų ar turizmo“. 

5. Pakeisti 8 punktą. Teikti paraiškas gali tik Pasvalio Savivaldybėje registruotos 

organizacijos. 

6. JRK iki kito pasitarimo turi surinkti informaciją bei pateikti pavyzdžius bei 

pasiūlymus dėl 13.3 punkto pakeitimo iš „Pasvalio rajono jaunimo ir su jaunimu 

dirbančių organizacijų projektų finansavimo iš savivaldybės biudžeto lėšų, tvarkos 

aprašo.“ 

 

 

 

NUTARTA. Vienbalsiai nutarta: 

Dėl aptartų „Pasvalio rajono jaunimo ir su jaunimu dirbančių organizacijų projektų finansavimo iš 

savivaldybės biudžeto lėšų, tvarkos aprašo punktų keitimo. 

 

 

 

 

 

 

Pirmininkas                                                                                              Asta Simonaitė 

 

Sekretorius                                                                                             Žygimantas Matulas 


